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ALGEMENE LEDEN VERGADERING VIF  
secretaris@vifhilversum.nl  

19 oktober 2023 20.00 uur 

AANWEZIG 

Ariënne Weggemans (voorzitter), Ronald van der Fange (penningmeester), Hans Kraan (jeugd), Iris Schotanus 

(recreanten), Walter Seegers (competitie), Maarten B, Henk N (materiaal), Johannes H, Kees R (materiaal), 

Ronald ten A (scheidsrechterscoördinatie), Pjotr van A, Jan van de Hoef (vertrouwenscontactpersoon), 

Maarten H, Hans Bronkhorst (secretaris, verslag). 

VASTSTELLING AGENDA 

Zie dit verslag. 

VERSLAG ALV 6 OKTOBER 2022 

In de vorige ALV is onder meer het opzegbeleid en de contributieverhoging (de eerste in jaren) besproken. Het 

verslag wordt zonder opmerkingen goedgekeurd, met dank aan de verslaglegger. 

FINANCIËN 

De penningmeester laat de winst- en verliesrekening en de balans van 1 augustus 2022 – 1 augustus 2023 zien. 
VIF heeft het vorige verenigingsjaar € 5.100 verlies gemaakt. Deels veroorzaakt door een hogere zaalhuur 
(stijging: 14,5% per uur!) en de nog niet verhoogde contributie. Dit bedrag kan gedekt worden uit het eigen 
vermogen. 
Er is dit jaar wel meer opbrengst van contributies door een groot aantal nieuwe leden. 
De sponsoring levert weinig op. Wel kregen we een eenmalige bijdrage van € 1.000 van de Vriendenloterij! 
Grote club actie: VIF deed dit jaar weer mee. 
Gemeente: heeft een bijdrage van € 1.000 gegeven voor de gedeeltelijke compensatie van de hogere kosten 
voor zaalhuur. 
Kleding: De verkoopprijzen zijn in overeenstemming met de inkoopkosten, waardoor deze post netto op € 0 
uitkomt. 
Trainingskosten: dit betreft een kleine vergoeding aan het einde van het seizoen voor alle trainers. 
Scheidsrechters: zij krijgen per gefloten wedstrijd een consumptiebon. 
Recreantentoernooi: dit is nu stabiel, er is € 300 in de pot. 
Boetes: er is een boete binnengekomen vanwege fluiten zonder licentie. Omdat in dit geval de scheidsrechter 
inviel omdat er op dat moment niemand anders kon, wordt deze boete gedragen door VIF. We letten er nu wel 
beter op dat fluiters hun spelregelbewijs gehaald moeten hebben vóór de wedstrijd. 
Opleiding: deze post is al jaren niet meer gebruikt en staat dan ook met 0 euro op de begroting. Mocht er 
behoefte zijn aan opleidingen dan kan dit, ze worden dan betaald uit de reserves van de vereniging. 
 
Aanvulling: Wedstrijdsecretaris Walter merkt op dat verschuiven van wedstrijden geld kan gaan kosten, 
vanwege extra zaalhuur en/of boetes van de Nevobo. Ook voor te laat afmelden rekent de Nevobo boetes, en 5 
wedstrijdpunten aftrek. Walter meldt tevens dat vanaf het volgende seizoen de poules van de competitie zullen 
bestaan uit tien teams, in plaats van twaalf nu. Dat betekent dat alle teams minder wedstrijden zullen spelen. 
 
Balans: VIF heeft nu een vermogen van €17.400, dit valt net binnen de aanvaardbare marge van 50% van de 
jaaromzet. 

KASCOMMISSIE 

De kascommissie keurt de stukken goed en verzoekt aan de ALV om het bestuur decharge te verlenen voor het 
gevoerde financiële beleid over het verenigingsjaar. De aanwezige leden gaan akkoord. 
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Kascommissie: dank voor Kees en Henk! 
 

BEGROTING SEIZOEN 1 AUG 2023 – 1 AUG 2024 

Voor de begroting van het lopende verenigingsjaar worden hogere inkomsten verwacht, er zijn nu meer leden. 
Er staat € 0 op de begroting voor inkomsten door sponsoring (zie ook het agendapunt hierover). Van de 
Vriendenloterij verwachten we € 200 te ontvangen. Opbrengsten voor kleding zullen gelijk zijn aan de 
uitgaven. 
Uitgaven: Er worden hogere bondskosten verwacht, we hebben ook een team meer ingeschreven dan vorig 
seizoen. Ook de zaalhuur is wat omhooggetrokken. De vergoeding voor trainers wordt in een klein presentje 
omgezet, ook voor bedankjes is wat minder begroot. Er staat dit jaar geen materiaal op de begroting.  
Netto komen we dit seizoen op een begroot tekort van € 1.500 uit. 
Alle aanwezige leden zijn akkoord met deze begroting. 
Heb je vragen over de financiën en/of wil je de stukken inzien, neem dan even contact op met de 
penningmeester (Ronald van der Fange).  

KASCOMMISSIE VOLGEND JAAR 

De leden van de kascommissie blijven maximaal drie jaar aan. Voor het komende verenigingsjaar vormen 
Johannes Hofstra en Kees Rijnsburger de kascommissie. 

CONTRIBUTIEVERHOGING PER SEIZOEN 2024-2025 

Het bestuur vraagt aan de leden om in te stemmen met een mogelijke contributieverhoging voor het volgend 
seizoen. Het bestuur legt dit voorstel nu al voor aan de ALV, zodat we geen tweede ALV hoeven te organiseren 
later dit jaar.  
Het voorstel is om de contributies met maximaal 8% te verhogen (na discussie is dit maximaal 10% geworden). 
De precieze verhoging zal het bestuur dan rond mei dit jaar vaststellen, als bekend is wat de kosten en 
inkomsten zijn.  

Seizoen CMV Jeugd (ABC) Recreanten Senioren 

2022 110 130 175 220 

2023 120 145 190 240 

2024 Max. 130 Max. 160 Max. 210 Max. 260 

● Vraag: Is deze verhoging genoeg? Antwoord: Het bestuur weet dat niet. Mocht 10% toch nog te weinig zijn, 
dan zal er een nieuwe ALV gepland moeten worden. 

● Vraag: Wat wordt er nog meer gedaan om de kosten te beperken? Antwoord: zie de begroting. We streven 
ook naar wat grotere teams van ong. negen leden. 

● Vraag: Er was vorig jaar een verzoek ingediend om bij een volgende contributieverhoging de jeugdleden te 
ontzien. Antwoord: Het bestuur meldt dat dat met deze percentuele verhoging meegenomen is. 

● Vraag: Is de contributie in verhouding  met die van andere volleybalverenigingen in de regio? Antwoord: ja, 
VIF zit ook met deze verhoging op een gemiddeld niveau. 

● Vraag: Is er een mogelijkheid om andere, goedkopere zalen te gebruiken? Antwoord: Nee, alle sportzalen 
in Hilversum worden beheerd door Sportfondsen. De Arena is wat goedkoper, maar het is geen prettige 
omgeving voor de jeugdteams. Hilfertsheem is al goedkoper, maar is geen volwaardige optie.  

● Alle aanwezige leden gaan akkoord met deze mogelijke contributieverhoging vanaf seizoen 2024-2025, 
waarmee dit is vastgesteld. Het bestuur beslist eind dit seizoen wat de contributieverhoging gaat 
inhouden. 

SPONSORING 

Het bestuur wil graag weer een buffer opbouwen. Sponsoring kan hieraan bijdragen. Genoemd worden: 

1. Vrienden van VIF: donateurs betalen een bepaald bedrag, bijv. €50 of €100, en krijgen in ruil hiervoor 
vermelding op de site. We kunnen hiervoor een button op de site zetten. 
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2. Kledingsponsoring: de naam van een sponsor op sporttassen, sweater of andere kleding. Deze 
artikelen worden dan met een flinke opslag ten gunste van VIF verkocht aan belangstellenden. Iris wil 
dit wel uitzoeken. 

3. Sponsorkliks: via een link goederen kopen bij aangesloten bedrijven. Dit heeft niet gewerkt, en is 
inmiddels uit de nieuwsbrieven en van de site gehaald. 

4. 123inkt: als je huismerkartikelen van 123inkt via de link van VIF bestelt, krijg je 10% korting én krijgt 
VIF ook een donatie. Dit levert weinig op. 

5. Vriendenloterij: VIF ontvangt 40% van de opbrengst van elk verkocht lot dat aan VIF gebonden is. We 
kunnen meer leden, ouders, grootouders, vrienden vragen lid te worden van de Vriendenloterij voor 
VIF. 

6. Grote Club actie: dit loopt weer goed, mede met dank aan Hetty. De Grote club actie loopt nu alleen 
bij de CMV-leden. Een voorstel is om ook jeugdleden en hun (goot)ouders hier bij te betrekken. 

7. Voorstel: Eten bij jeugdkamp of toernooien laten sponsoren. 
Vraag: Ontvangt de Nevobo een deel van het sponsorgeld? Nee, dit geldt alleen voor clubs die op een hoger 

niveau spelen. 

We gaan in de komende nieuwsbrief hier aandacht voor vragen. Heb je suggesties, mail deze dan naar 

secretaris@vifhilversum.nl of geef deze door aan een van de bestuursleden. Naschrift: we hebben inmiddels 

enkele suggesties ontvangen.

VEILIG SPORTKLIMAAT 

• VIF wil aandacht hebben voor een veilig sportklimaat. Een veilig sportklimaat richt zich op het voorkomen van bijv. 
pesten, seksuele intimidatie en lastig gevallen worden via sociale media.  

• Dit seizoen hebben alle trainers een verklaring ondertekend waarin zij verklaren aandacht te hebben voor een veilig 
sportklimaat en signalen te zullen melden. 

• VIF heeft al lange tijd een vertrouwenscontactpersoon. Guido heeft dit een aantal jaren gedaan. Sinds kort neemt Jan 
van der Hoef deze taak over. Jan is al jaren lid van VIF en heeft veel ervaring met bemiddelen. In de komende 
nieuwsbrief zal Jan vertellen wat hij wil en kan doen voor VIF. 

• In de ALV zal steeds een verslagje worden gedaan over het afgelopen jaar. 

VACATURES IN HET BESTUUR 

• Onze penningmeester Ronald heeft aangegeven om aan het einde van dit seizoen te stoppen met deze taak. Walter 
heeft al gemeld deze taak over te willen nemen, waardoor er een vacature ontstaat voor wedstrijdsecretaris. Het 
bestuur geeft er de voorkeur aan dat de functie van wedstrijdsecretaris door twee mensen vervuld wordt, waarbij een 
van hun ook plaats neemt in het bestuur. 

• De taken van de wedstrijdsecretaris zijn: samenstellen (jeugd)teams, zalen regelen voor wedstrijden, spelers aan 
teams toevoegen, contact houden met andere verenigingen en de Nevobo bij verplaatsingen van wedstrijden. De 
belasting is 2 tot 3 uur per week, met vooral voor de start van het seizoen wat extra uren. 

• Pjotr heeft wel interesse in deze functie, maar wil dit niet alleen doen, mede door persoonlijke omstandigheden. 
Maarten Beijer  denkt hier nog over na. De oproep aan de aanwezigen is om ook andere teamleden te polsen. 

• Voor meer vragen kun je overleggen met Walter (competitie@vifhilversum.nl) of het secretariaat 
(secretaris@vifhilversum.nl).  

BEN VAN HATTUM TROFEE 

● De Ben van Hattum trofee is een wisselbeker die jaarlijks  wordt uitgereikt aan iemand die zich 
buitengewoon heeft ingezet voor VIF. Ben was voorzitter in de jaren ‘60-‘70, ook zijn gezinsleden waren 
actief bij VIF. De trofee is al dertig jaar oud. De uitreiking vindt meestal plaats bij het oliebollentoernooi. In 
het afgelopen seizoen is de trofee uitgereikt aan Hetty Jouvenaar, actief bij de CMV en organisator van 
meerdere Grote Clubacties. Alle leden wordt gevraagd om een voordracht van een kandidaat door te 
geven aan secretaris@vifhilversum.nl  

● De beker is de laatste elf jaar uitgereikt aan: Willem Peters 2010-2011, Teus & Erik 2011-2012, Margreet 
de Koning 2012-2013, Guus Saelman 2013-2014, Kees Rijnsburger 2015-2016, Cindy Snikkenburg & Jolanda 
de Gooijer 2016-2017, Hans Appeldoorn 2017-2018, Henk-Jan Kraaikamp 2018-2019, Ad Achterberg 2019-
2020, Maarten Hilhorst 2021-2022, Hetty Jouvenaar 2023-2024 

SCHEIDSRECHTERSAPP 
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● Er is een WhatsApp-groep aangemaakt voor alle scheidsrechters, zodat er onderling beter afgestemd kan worden 
wanneer iemand wil ruilen. De app-groep werkt goed. 

RONDVRAAG 

● Pjotr: Veel leden en ouders weten niet goed hoe je wedstrijden moet invoeren in de app. Besluit: in de 
komende nieuwsbrief geven we hier aandacht aan, zo mogelijk met een verwijzing naar bijv. de website 
van de Nevobo. 

● Pjotr: Kan een ouder ook het Digitale Wedstrijd Formulier (DWF) invullen? Dit zoeken we (Hans B) uit. 
Mogelijk moet het mailadres van de ouder goed in de Ledenadministratie geregistreerd staan. 

● Pjotr: Let er op dat ook bij jeugdwedstrijden een coach aanwezig moet zijn. 
● Maarten B: Maarten heeft het archief van VIF overgenomen. Hij wil graag een deel daarvan op de website 

publiceren. Maarten, Ariënne en Henk kijken naar een schifting van het vele materiaal en overleggen 
daarna met webmaster Karin hoe dit op de website een plek kan krijgen. 

● Johannes: Er zijn wedstrijden ingepland in de (herfst)vakantie, waarom? Walter meldt dat de poules waar 
VIF in zit verenigingen hebben die zowel in de regio Noord van de schoolvakantie vallen (bijv. Hilversum) 
maar ook in de regio Midden (o.a. Amersfoort). De herfstvakanties vallen in deze regio’s verschillend. Als 
de Nevobo geen wedstrijden zou inplannen in deze vakantieperiode dan zouden er drie weekenden 
afvallen. 

● Kees: Er liggen meerdere ballen op de balken hoog in de sporthal. Is bekend wanneer deze er af gehaald 
worden? Iris overlegt hierover met de beheerder. Ronald tA vult aan dat er soms kinderen met ballen 
spelen, die dan soms zoekraken. Henk meldt dat de scheidsrechters er op moeten letten dat alle ballen 
weer in de ballentas gaan, behalve de ene wedstrijdbal. In de komende nieuwsbrief gaan we aandacht 
vragen voor zorgvuldig omgaan met de ballen. 

● Ronald tA meldt dat hij het scheidsrechterschema verder gaat invullen voor de rest van dit seizoen. Enkele 
leden van de MA2 moeten nog hun spelregelbewijs halen, dit is bekend.  

SLUITING 

De voorzitter sluit de vergadering om 21.45 uur en dankt alle aanwezigen voor hun komst en hun inbreng. 


